
ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند wireless و خدمات 

تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷۴۴۹۶ ۰۲۱    -    ۳۵۶۹ ۰۲۶

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

حقی فام درباره میزان مطالبات گفت: 
میلیارد  هزار  پنج  حاضر  حال  در  ما 
تومان طلب جاری از مشترکین داریم 
که نزدیک دو سوم آن نگران کننده 
نیست اما یک سوم آن سخت وصول 

است و واقعا دچار مشکل هستیم.
محمدرضا حقی فام در نشستی خبری 
با حضور خبرنگاران با بیان اینکه میزان 
پیک مصرف برق در سال جاری به 57 
هزار و 97 مگاوات رسیده اظهار داشت: 
از 20 تیرماه با اعمال مدیریت افزایشی 
میزان  و  نداشتیم  برق  مصرف  در 
مصرف سه درصد از پیک سال گذشته 

نیز کمتر بوده است.
وی افزود: طی 10سال گذشته به جز 
رشد  که  یارانه ها  هدف مندی  زمان 
نزدیک  پیک صفر شد  زمان  مصرف 
5.6 درصد افزایش مصرف داشته ایم اما 
امسال این رقم به کمتر از سه درصد 

رسیده است.
اینکه  بیان  با  برق  سخنگوی صنعت 
میزان تولید انرژی در کشور 4.2 درصد 
یافته است، خاطرنشان کرد:  افزایش 
کاهش  حرارت  درجه  اینکه  رغم  به 
زیادی نداشته 47 درصد خاموشی ها 
نسبت به دو هفته گذشته کمتر شده 
است به این معنا که این 47 درصد 
نسبت به زمان پیک و 30 درصد نیز 
نسبت به هفته گذشته کاهش داشته 
و این کاهش مصرف کمک کرده که 
نیروگاه ها آماده شوند. وی خاطرنشان 
کرد: البته غیر از کاهش دما ما اعمال 

مدیریت هم داشتیم که باعث شد 47 
درصد خاموشی ها نسبت به پیک کمتر 

شود.

خاموشی استان های گرمسیر را به 
صفر رساندیم

استان ها  از  خیلی  اینکه  بیان  با  وی 
به خصوص استان های گرمسیر مثل 
از  زیادی  قسمت  خوزستان،  بوشهر، 
ایلام،  بلوچستان، جنوب  و  سیستان 
استان  و  کشور  شمال  از  درصد   50
خارج  خاموشی ها  برنامه  از  تهران 
شده و یا کاهش قابل توجهی داشته 
است، یادآور شد: در کل در حال حاضر 
وضعیت بهتری داریم و هدف این است 

که وضعیت پایدارتر شود.

کاهش واردات برق سیاسی نیست
سخنگوی صنعت برق در مورد میزان 
حاضر  حال  در  گفت:  برق  واردات 
که  است  امارات  از  ما  واردات  عمده 
نیز  قبلا  است  مگاوات  آن 300  رقم 
واردات  آذربایجان  و  ترکمنستان  از 
داشتیم که به دلیل مشکلات شبکه در 
این کشورها فعلا وارداتی نداریم. زمانی 
که نیروگاه خالی است ایجاب می کند 
که صادرات داشته باشیم و در زمان نیاز 

واردات خواهیم داشت.
حقی فام درباره پرداخت خسارت به 
مشترکینی که به خاطر خاموشی ها 
دچار خرابی تجهیزات شده اند گفت: 
پرداخت  جهت  قانونی  تعهدی  ما 

اما  نداریم  خاموشی ها  بابت  خسارت 
اگر تجهیزاتی بابت قطع و وصل دچار 
شرکت های  طریق  از  شوند  مشکل 

بیمه ای جبران خسارت می کنیم.  
خاموشی ها تا 20 مرداد صفر می شود

به  احتمال  مرداد   20 تا  گفت:  وی 
صفر رسیدن و یا تقلیل خاموشی ها را 

خواهیم داشت. 
حقی فام درباره سیاست صنعت برق 
برای حضور در بورس گفت: سیاست 
ما توسعه بورس است چرا که فضایی 
ایجاد می کند مبادلات عادلانه ای بین 
مصرف کننده و تولیدکننده ایجاد شود 

و کشف قیمت ها واقعی باشد.
وی افزود: شرکت های توزیع به شرط 
ورود  به  حاضر  مالی  منابع  تامین 
 96 سال  ما  البته  هستند  بورس  به 
حضور خوبی در بورس نداشته ایم اما 
برای سال 97 سعی داریم که حضور 
فعال تری داشته باشیم. در این رابطه 
قرارداد  شوند  ترانزیت  هزینه ها  اگر 

دوجانبه امضا می کنیم.

برق  عوراض  چهارم  یک  فقط 
روستایی را دریافت کردیم

وی ادامه داد: یکی از منابعی که ما در 
دست داریم تا انرژی های تجدیدپذیر را 
گسترش دهیم عوارض برق روستایی 
است که رقم آن 1200 میلیارد تومان 
اما سال گذشته 60 درصد آن  است 
محقق شده یعنی ما فقط 300 میلیارد 

را در اختیار داشتیم. 

حقی فام درباره صادرات برق کشورهای 
نرخ  با  برق  صادرات  گفت:  همسایه 
خوبی انجام می شود و اظهاراتی مبنی 
بر اینکه قیمت ها پایین است صحت 
فضای  در  است  بعید  که  چرا  ندارد 
کنونی اقتصادی ما یک چهارم قیمت 

را دریافت کنیم. 

اگر وزارت نفت نرخ سوخت واقعی 
از ما بگیرد ما هم در قبوض برق 

اعمال می کنیم
حقی فام درباره اینکه وزارت نفت اعلام 
کرده نرخ سوخت واقعی را از نیروگاه ها 
نیز  نیروگاه ها  اما  نمی کنیم  دریافت 
راندمان پایینی دارند، گفت: پرداخت 
نرخ سوخت واقعی به وزارت نفت به 
شرطی است که این نرخ در قبوض برق 
مشترکین وارد شود، البته این سیاست 
و  دولت  باید  و  است  فراوزارتخانه ای 
مجلس در این خصوص تصمیم بگیرند.

وی با تاکید بر اینکه برنامه ما این است 
که از پرمصرف ها قیمت واقعی برق را 
دریافت کنیم، افزود: به این ترتیب در 
زمان پیک پرمصرف ها مجبور به اعمال 

مدیریت می شوند.
از  استفاده  کاهش  رقم  درباره  وی 
در کاهش مصرف  وسایل سرمایشی 
برق گفت: وقتی یک درجه هوا خنک 
نیز  سرمایشی ها  بار  میزان  شود  می 
درجه  حاضر  حال  در  می شود  کمتر 
کرده  افت  کشور  شرق  در  حرارت 
شده  کم  نیز  مصرف  میزان  بنابراین 

است.

5 هزار میلیارد تومان طلب داریم 
حقی فام درباره میزان مطالبات گفت: 
میلیارد  هزار  پنج  حاضر  حال  در  ما 
تومان طلب جاری از مشترکین داریم 
که نزدیک دو سوم آن نگران کننده 
نیست اما یک سوم آن سخت وصول 

است و واقعا دچار مشکل هستیم.
بیان  نیز  برق  رفت  هدر  درباره  وی 
کرد: در حال حاضر اکشورهای عربی، 
مرکزی  آسیای  و  اروپا  درصد،   14
8.5 درصد، اتحادیه اروپا و کشورهای 
آمریکای  درصد،   6.5  OECD
 6 یورو  مناطق  درصد،   6 شمالی 
درصد  آسیا 5  شرق  جنوب  درصد، 
هدررفت  درصد   8 جهانی  متوسط 
ما  کشور  در  رقم  این  و  دارند  برق 
 2 و  توزیع  شبکه  در  درصد   11.2
درصد در بخش انتقال است البته رقم 
11.2 اکنون به 10.48 درصد رسیده 
است که با جغرافیای کشور ما باید به 

8 درصد برسد.

رهبر انقلاب به رییس جمهور دستور 
و  داده  را  متخلفین  با  قاطع  برخورد 

گفتند: واقعا با فساد مبارزه بشود!
با  اخیر خود  دیدار  در  انقلاب  رهبر 
برخورد  ضرورت  بر  دولت،  هیأت 
دولت  سوی  از  متخلفین  با  قاطع 
تأکید کرده و فرمودند: »وقتی کسی 
تخلف می کند برخورد قاطع کنید... 
در همین شرکت های صوری ای که 
درست کردند و آمدند به عنوان اینها 
ارز گرفتند، دستگاه امنیتی باید دنبال 
شناسایی  را  اینها  باشد،  فعال  کند، 
برخورد  اینها...  با  برخورد کند  کند، 
جدی بکنید. مردم استقبال می کنند 

از این برخورد.
وارد  به  راجع  رئیس جمهور  آقای 
خوبی  دستور  یک  خودرو،  کردن 
آقای  است.  خوب  بسیار  که  دادند 
از  می توانید  هرچه  روحانی!  دکتر 
را واقعا  این مردم  این کارها بکنید؛ 
خوشحال می کند و کمک می کند به 
پیشرفت کشور... واقعا با فساد مبارزه 
بشود... باید برخورد کنیم بعد برخورد 
قانونی  برخورد  بگوییم...  مردم  به  را 
قوی رضایت بخش بکنیم، بعد همین 
را به اطلاع مردم برسانیم، بگوییم این 
کار اتفاق افتاد؛ این خوب است؛ این 

درست است.«

سخنگوی صنعت برق 

خاموشی ها تا 20 مرداد صفر می شود  

انتشار مشروح دستور اخیر رهبر انقلاب خطاب به رئیس جمهور

تاکید رهبر انقلاب بر برخورد قاطع با متخلفین اقتصادی 
واقعا با فساد مبارزه شود

۴

طی سال جاری؛
۳۱۱۶ فرصت شغلی در استان 

البرز ایجاد شد
۲

صدور مجوز برای تجمع در کرج 
شایعه است

۲

مدیرعامل فرودگاه بین المللی پیام مطرح کرد

اختلاف وزارت راه و یک 
بانک عامل بر سر زمین های 

فرودگاه
۲

بنامولایی:
جهاد دانشگاهی با ایجاد 

شهرک های تحقیقاتی
رسالت خود را تکمیل کند

۲

توافق نهایی الجزائری ها با کی روش
در مذاکره فوق سری 

مرد پرتغالی می رود
یا می ماند؟

در جلسه شورای شهر مطرح شد:

دست های پنهانی فروش قیر در شهرداری کرج 

مدیرعامل شرکت گاز استان البرز:

۸۲ درصد روستاهای 
استان البرز از نعمت 

۲گاز بهره مند هستند

۳

روزنامه اقتصادی - ورزشی
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تاکید رهبر انقلاب بر برخورد 
قاطع با متخلفین اقتصادی 

واقعا با فساد 
        مبارزه شود

۱



۲
شماره 77 - پنج شنبه 11  مرداد 1397

فرمانداری ویژه شهرستان کرج ادعای صدور مجوز راهپیمایی در فضای 
مجازی از سوی معاون فرماندار و دبیر شورای تأمین شهرستان کرج را 

تکذیب کرد.
فرمانداری ویژه شهرستان کرج با انتشار یک تکذیبیه اعلام کرده است:

در شرایطی که معاندان و دشمنان نظام مقدس جمهوری اسلامی و بدخواهان 
ملت و مملکت عزیزمان، ایران را آماج تهدیدات قرار داده و سعی در ایجاد 
تنگناهای معیشتی مردم دارند، حفظ هوشیاری و اتحاد و همبستگی در مقابله 

با هر توطئه بیش از گذشته حائز اهمیت است .

صدور مجوز برای تجمع در کرج شایعه است

سرهنگ سلیمانی، خبر داد :
باطری قلمی قاچاق به ارزش 400 

میلیون ریال کشف شد
فرمانده انتظامی شهرستان نظرآباد از کشف تعداد 30 هزار عدد 

باطری قلمی قاچاق در این شهرستان خبر داد.
سرهنگ علی سلیمانی گفت: در راستای اجرای طرح مبارزه 
با کالای قاچاق و ارز ، مأموران پلیس آگاهی نظرآباد موفق به 
کشف 30 هزار عدد باطری قلمی قاچاق از یک خودرو پیکان 

وانت شدند.
حین  در  شهرستان  این  آگاهی  پلیس  مأموران  داد:  ادامه  وی 
مأموریت به یک دستگاه خودرو پیکان وانت مشکوک شده که پس 
از دستور توقف و بازرسی از آن تعداد 30 هزار عدد باطری قلمی به 

ارزش 400 میلیون ریال کشف کردند.
این مقام انتظامی با اشاره به اینکه کالای قاچاق مذکور ساخت 
کشور چین بود اظهار داشت: این کالاها فاقد هرگونه مدارک 
گمرکی و قانونی بوده که پس از هماهنگی با مقام قضایی به 
همراه متهم به منظور سیر مراحل قانونی به تعزیرات حکومتی 

منتقل شد.
پدیده ای  کالا  قاچاق  اینکه  بیان  با  نظرآباد  انتظامی  فرمانده 
است که از جهات گوناگون، حیات سالم اقتصادی و فرهنگی 
قاچاق  با  مبارزه  کرد:  تأکید  می کند،  تهدید  را  جامعه  یک 
بوده  نظرآباد  پلیس  اصلی  اولویت های  از  یکی  همواره  کالا 
برنامه ریزی و طرح ریزی عملیاتی، همه روزه محورهای  با  و 
مواصلاتی شهرستان به منظور پیشگیری از قاچاق کالا مورد 

پایش و کنترل قرار می گیرد.

جاده چالوس یک طرفه می شود
در  ترافیکی  محدودیت های  اجرای  از  البرز  راه  پلیس  رئیس 

محورهای مواصلاتی استان خبر داد.
امنیت  و  نظم  تأمین  منظور  به  گودرزی گفت:  رضا  سرهنگ 
البرز محدودیت هاي  در جاده ها و محورهاي مواصلاتي استان 

ترافیکي، اجرا مي شود.
وي افزود: علاوه بر ممنوعیت تردد موتور سیکلت از ساعت 12 
ظهر روز چهارشنبه )10 مرداد ماه( تا ساعت 6 روز شنبه )13 
مرداد ماه( از محورهاي کرج - چالوس، تردد انواع تریلر ،کامیون 

و کامیونت نیز از محور مذکور ممنوع است.
این مقام انتظامي خاطرنشان کرد: تردد انواع وسایل نقلیه از 
ساعت 14 روز جمعه )12 مرداد ماه( تا ساعت یک بامداد روز 
شنبه )13 مرداد ماه( از کرج به سمت مرزن آباد ممنوع بوده و 
با اعلام ماموران پلیس راه در محل، تردد انواع وسایل نقلیه از 
ساعت 17 روز جمعه )12 مرداد ماه( تا ساعت یک بامداد روز 
شنبه )13 مرداد ماه ( از مرزن آباد به سمت کرج به صورت یک 

طرفه خواهد بود.
رئیس پلیس راه استان البرز در پایان گفت: مرکز کنترل ترافیک 
پلیس  راه ناجا با شماره تلفن 120 و 88255555 به صورت 
امدادرساني  و  کشور  راه های  وضعیت  پاسخگوي  شبانه روزی، 

احتمالي به حادثه دیدگان است.

رد رشوه 30 میلیون ریالی توسط 
ماموران کلانتری هشتگرد

مأموران  گفت:  ساوجبلاغ،  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
ضمن  هشتگرد،  جدید  شهر   16 کلانتری  وظیفه شناس 
دستگیری 2 نفر توزیع کننده مواد مخدر با صحت عمل خود 
30 میلیون ریال رشوه متهمان را رد و آن ها را به مراجع قضائی 

معرفی کردند.
سرهنگ مهدی فضلی علیشاه، گفت: مأموران کلانتری »16 شهر 
جدید هشتگرد« حین گشت زنی به 2نفر مشکوک شده و مورد 
بازرسی قرار دادند که از این افراد مقادیری مواد مخدر از نوع شیشه 

و هروئین کشف و هر 2نفر را دستگیر کردند.
اینکه  به  اشاره  با  ساوجبلاغ  شهرستان  انتظامی  فرمانده 
متهمان از توزیع کنندگان مواد مخدر بودند، افزود: مجرمان 
برای رهایی، پیشنهاد رشوه به مبلغ 30 میلیون ریال را به 
مأموران دادند که با صحت عمل پلیس ساوجبلاغ و رد رشوه 

مواجه شدند.
سرهنگ فضلی علیشاه در پایان گفت: متهمان پس از تشکیل 

پرونده، تحویل مراجع قضائی شدند.

فرمانده انتظامی فردیس خبر داد:
مرگ دست فروش ۲4 ساله فردیسی 

بر اثر برق گرفتگی
فرمانده انتظامی فردیس از برق گرفتگی و مرگ دست فروش جوان 

فردیسی خبر داد.
سرهنگ بیژن جنتی اظهار کرد: پسر 24 ساله به دلیل رعایت 
نکردن اصول ایمنی، هنگام کار با برق دچار برق گرفتگی شد و 

جان خود را از دست داد.
وی در ادامه افزود: شخص متوفی که از دست فروشان یکی از 
مناطق شهرستان فردیس بود، با تاریک شدن هوا قصد گرفتن 
انشعاب غیرمجاز را داشت که به دلیل عدم رعایت اصول ایمنی، 

دچار برق گرفتگی شد.
سرهنگ جنتی با اشاره به استفاده از انشعاب برق غیرمجاز، افزود: 
از  غیرقانونی  بهره برداری  هرگونه  اسلامی  مجازات  قانون  طبق 

بیت المال حرام بوده و جرم محسوب می شود.
فرمانده انتظامی شهرستان فردیس هشدار داد: شهروندان با توجه 
به گرم بودن هوا و فشار بر شبکه توزیع برق، باید اصول ایمنی را 

رعایت و از انجام اعمال پرخطر پرهیز کنند.

خبر

معاون اقتصادی استانداری البرز مطرح کرد:
انجام بازدیدهای مستمر از واحدهای 

تولیدی و صنعتی استان البرز
معاون هماهنگی امور اقتصادی 
گفت:  البرز  استانداری 
صنعتی  و  تولیدی  واحدهای 
البرز به صورت مستمر  استان 

بازدید می شوند.
عبادالله کامکار ظهر در نشست 
کارگروه تسهیل و رفع موانع 
اینکه  بابیان  استان،  تولید 
رویکرد دولت حمایت از تولیدکننده و احیای واحدهای تولیدی 
تعطیل یا نیمه تعطیل است، اظهار کرد: بانک ها باید در این رابطه 
همکاری لازم را داشته باشند تا شاهد بروز مشکلی برای این 

واحدها نباشیم.
وی در ادامه از بازدید و بررسی مستمر واحدهای تولیدی استان 
البرز خبر داد و افزود: این واحدها با بازگو کردن مشکلات حوزه 

خود، زمینه را برای رفع این مشکلات فراهم کنند.
کامکار با بیان اینکه کارگروه تسهیل و رفع موانع تولید استان 
تلاشی  هیچ  از  تولیدی  واحدهای  مشکلات  رفع  برای  البرز 
جذب  با  هستیم  درصدد  کرد:  خاطرنشان  نیست،  فروگذار 
سرمایه گذارهای بخش خصوصی زمینه ها را برای توسعه تولید 

و اشتغال فراهم کنیم.
در این نشست مشکلات پارکینگ پروژه گردشگری هتل آپارتمان 
هزار  سه  مساحت  به  زمینی  در  ساوجبلاغ  برغان  منطقه  در 
مترمکعب که عملیات اجرایی آن 70 درصد پیشرفت داشته است، 

مطرح و موردبررسی قرار گرفت.

طی سال جاری؛
311۶ فرصت شغلی در استان البرز 

ایجاد شد
رئیس سازمان صنعت، معدن 
گفت:  البرز  استان  تجارت  و 
سه هزار و 116 فرصت شغلی 
سال  طی  البرز  استان  در 

جاری ایجاد شده است.
ظهر  شاهمرادی  جهانگیر 
چهارشنبه در کارگروه تسهیل 
با  استان،  تولید  موانع  رفع  و 
بیان اینکه طبق قانون بانک ها باید دفترچه شهرک های صنعتی 
را به عنوان وثیقه بپذیرند، اظهار کرد: باید تلاش شود که میزان 

سرمایه گذاری ها در استان افزایش یابد.
وی در ادامه با اشاره به امکانات موجود در شهرک های صنعتی 
استان، تأکید کرد: استان البرز رتبه چهارم کشور را در بخش 
سرمایه گذاری به خود اختصاص داده است و این مهم بر انجام 

اقدامات ویژه در این راستا تأکید دارد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت بابیان اینکه سه هزار و 
116 فرصت شغلی در استان البرز طی سال جاری ایجادشده 
است، عنوان کرد: این آمار خبر از سهمیه 10.3 درصدی می دهد. 
البرز رتبه یک کشوری را در این حوزه به خود اختصاص داده 

است.
شاهمرادی بیان کرد: استان البرز در حوزه سرمایه گذاری رتبه 
چهارم کشور با سهم 2.7 درصدی را به خود اختصاص داده است.

وی با اشاره به جمعیت استان البرز، تصریح کرد: آمار موجود از 
پیشرفت و توسعه استان در حوزه اشتغال خبر می دهد. این آمار 

از وزارت صنعت اعلام شده است.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت گفت: بانک ها با دریافت 
به صورت  را  خود  پرداختی های  نحوه  اینترنتی  کاربری  کد 

الکترونیکی ثبت کنند.

اختلاف وزارت راه و یک بانک عامل 
بر سر زمین های فرودگاه

مدیرعامل فرودگاه بین المللی 
جلسه  ششمین  در  پیام 
توسعه  استانی  کارگروه 
اینکه  بیان  با  پیام  فرودگاه 
برای راه اندازی بخش مسافری 
دستگاه های  همه  تعامل  به 
استانی نیاز است، گفت: میان 
و  شهرسازی  و  راه  کل  اداره 
یکی از بانک های عامل بر سر 
زمین های فرودگاه اختلافی وجود دارد؛ زیرا از سال 85 زمین ها 
در رهن بانک بوده که با توجه به پیگیری های انجام شده هنوز از 
رهن بانک خارج نشده و متأسفانه این بانک همکاری لازم را ندارد.
سعید زرندی گفت: پس از 20 سال و گذر از چالش های متعدد با 
مساعدت ویژه وزارت ارتباطات و فناوری اطلاعات و پیگیری های 
صورت گرفته بخش مسافری فرودگاه بین المللی پیام به زودی 

راه اندازی خواهد شد.
  وی با بیان اینکه با کمک وزارت ارتباطات از 280 اقدامی که در 
راستای مسافری شدن پیام مصوب شده بود بخش بزرگی محقق 
شده که برای نیل به این مهم هزینه های سنگینی تاکنون پرداخت 
شده است، اظهار داشت: اولین و مهم ترین موضوع، راه دسترسی 
تابلوهای  بحث  نکته  دیگر  و  است  پیام  بین المللی  فرودگاه  به 
مسیریاب در اتوبان است که از طریق آن اطلاع رسانی مسیرها 

صورت می پذیرد.
وی به مشکل دفن زباله ها در منطقه حلقه دره که برای فرودگاه 
تبدیل به معضل شده است، اشاره کرد و گفت: متأسفانه شهرداری 

کرج در این خصوص هیچ اقدامی نکرده است.
زرندی در ادامه با اشاره به اعلام آمادگی سه خط هوایی برای 
حضور در پایانه مسافری فرودگاه بین المللی پیام، ادامه داد: زمان 
آموزش و آزمایش در بیشتر فرودگاه ها 2 تا 3 سال زمان می برد اما 
این زمان برای فرودگاه بین المللی پیام به حداکثر شش ماه زمان 

احتیاج دارد. 

خبر

مدیرکل میراث فرهنگی استان البرز از برگزاری 
مراسم فرهنگی استان البرز در مجموعه برج 

میلاد تهران خبر داد.
شب  مراسم  برگزاری  از  صابری  فخرالدین 
فرهنگی استان البرز در مجموعه برج میلاد 
تهران خبر داد و گفت: به همت سازمان میراث 

فرهنگی صنایع دستی و گردشگری کشور و با 
مشارکت مدیریت برج میلاد تهران مراسم شب 
فرهنگی استان های کشور به مدت 37 شب در 

محوطه برج میلاد تهران برگزار می شود.
فرهنگی  شب  مراسم  کرد:  اضافه  وی 
دهم  چهارشنبه  شب  در  نیز  البرز  استان 

برگزار  شده  یاد  محل  در  جاری  مردادماه 
شد که شامل برنامه های متنوعی از جمله 
اجرای موسیقی سنتی، اجرای نمایش های 
آیینی، مراسم های سنتی و آیینی و اجرای 
موسیقی های محلی و مسابقه البرز شناسی 

و چندین برنامه متنوع دیگر بود.

سرپرست سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
از  کرج  شهرداری  کشاورزی  فرآورده های  و 
آغاز توزیع مرغ منجمد در بازار روزهای تحت 

پوشش این سازمان، خبر داد.
به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از پایگاه خبری 
به  اشاره  با  عباس وحیدی  مدیریت شهری، 
آغاز »طرح تنظیم بازار« در بازار روزهای تحت 
پوشش این سازمان، گفت: به منظور تنظیم 
بازار، جلوگیری از افزایش کاذبِ قیمت و حذف 
واسطه گری، طرح توزیع مرغ منجمد در 17 

بازار روز تحت پوشش این سازمان آغاز شد.
ساماندهی  سازمان  راستا  این  در  افزود:  وی 
با هماهنگی  مشاغل شهری شهرداری کرج 
جهاد کشاورزی استان از روز سه شنبه اقدام 
به عرضه مرغ منجمد با قیمت 67500 ریال 

کرده است.
سرپرست سازمان ساماندهی مشاغل شهری 
با  کرج  شهرداری  کشاورزی  فرآورده های  و 
اشاره به نظارت گسترده برای توزیع عادلانه 
صورت  در  شهروندان  افزود:  منجمد،  مرغ 

بروز هرگونه مشکل در روند توزیع و تخلفات 
احتمالی، به ناظرین این سازمان که در محلِ 
عرضه حضور دارند مراجعه و موضوع را گزارش 

کنند.
به گفته وحیدی، در روز اولِ این طرح )سه شنبه 
نهم مردادماه( بیش از 60 تن مرغِ منجمد در 
بازار روزهایِ شاهین ویلا، البرز، بنفشه، سیب، 
بوستان، پردیس، حسن آباد، کاج، فجر، کلاک، 
کوثر، کیانمهر، گلایل، لاله، ماهان، نقش جهان 

و اهری توزیع شده است.

اولین مرکز آموزش عملی نیروهای پیمانکاری 
شرکت گاز در کرج افتتاح شد.

به گزارش دنیای هوادار؛ به نقل از خبرگزاری 
مهر؛ در این مراسم که با حضور معاون وزیر 
نفت و مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران، معاون 
آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور، رئیس 
انسانی شرکت ملی  نیروی  آموزش و تجهیز 
گاز ایران، مدیرعامل شرکت گاز استان البرز و 
جمعی از مسئولان استانی، برگزار شد از اولین 
مرکز آموزش عملی نیروهای پیمانکاری شرکت 

گاز رونمایی شد. 
مدیرعامل شرکت ملی گاز ایران با اشاره به توجه 
ویژه رئیس جمهور به موضوع گازرسانی روستایی، 

گفت: این مهم در دستور کار قرار دارد. 
نیروهای  آموزش  برای  افزود:  حمیدرضا عراقی 
کشور  سراسر  در  گاز  شرکت  پیمانکاری 
برنامه ریزی شده و این طرح به عنوان پایلوت در 
مهم ترین  از  یکی  وی  می شود.  عملیاتی  البرز 
وظایف رهبران سازمان ها را توانمندسازی نیروهای 
انسانی دانست و گفت: توانمندسازی نیروهای کار 

به مراتب از خدمات رسانی مهم تر است.
به  گازرسانی  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر  معاون 
روستاهای کشور در دستور کار قرار دارد، گفت: 

مهم تر از این موضوع مهارت بخشی به نیروها 
است. عراقی با اشاره به اینکه رئیس جمهور به 
توجه  کشور  روستاهای  به  گازرسانی  موضوع 
گازرسانی  مراسم  در  امروز  گفت:  دارد،  ویژه ای 
به روستاها به دلیل حضور در این برنامه شرکت 

نکرده ام.

افزایش  و  حوادث  کاهش  مهارت آموزی 
ایمنی را به دنبال دارد

معاون آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور نیز 
که در مراسم افتتاح اولین مرکز آموزش عملی 
کرج  در  گاز  ملی  پیمانکاری شرکت  نیروهای 
موجب  مهارت آموزی  بود، گفت:  کرده  شرکت 

کاهش حوادث و افزایش ایمنی می شود .
علیرضا حاتم زاده  افزود: درصدد هستیم با رعایت 
اصول عملی شاهد ارتقای سطح بهره وری کار 
موجب  مهارت آموزی  اینکه  بابیان  وی  شویم. 
کاهش حوادث و افزایش ایمنی می شود، گفت: 
افزایش مهارت نیروها موجب افزایش سرمایه های 

انسانی می شود.
معاون آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور در 
بخش دیگری با بیان اینکه مهارت آموزی موجب 
ایجاد یک نظام آموزشی می شود، خاطرنشان کرد: 

میان اشتغال و آموزش ارتباط تنگاتنگی وجود 
دارد که باید به آن بیش از این پرداخته شود.

حاتم زاده با بیان اینکه نرخ بیکاری در کشور 12.1 
است، اما نرخ بیکاری فارغ التحصیلان بیش از این 
را 98.5  آموزشی کشور  اعتبارات  میزان  است، 
درصد اعلام کرد و افزود: از این میزان تنها 1.5 
درصد مربوط به مهارت آموزشی است که این مهم 

بر لزوم توجه بیشتر به این بخش تأکید دارد.

و  فنی  آموزش  نفر  میلیون   1.5 سالانه 
حرفه ای می بینند

 معاون آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور در 
حاشیه این مراسم اظهار کرد: مرکز آموزش فنی 
ایده آل مرکزی است که جامعه از  و حرفه ای 
سیاست گذاری ها و هدف گذاری های آن استفاده 
کنند که در این صورت شاهد شکوفایی آن مرکز 

خواهیم بود.
علیرضا حاتم زاده در ادامه با بیان اینکه آغاز 
به کار مرکز آموزش عملی نیروهای پیمانکاری 
توانمندسازی  برای  خوبی  فرصت  گاز  شرکت 
نیروهای انسانی است، گفت: استان البرز به عنوان 
پایلوت آموزش فنی و حرفه ای در این بخش 

مطرح شده است.
معاون آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور 
حمایت مسئولان ملی از مرکز آموزش عملی 
نیروهای پیمانکاری شرکت ملی گاز ایران را 
بی سابقه اعلام کرد و افزود: سعی داریم از این 
فرصت در استان های دیگر کشور نیز استفاده 

کنیم.
حاتم زاده در بخش دیگری با بیان اینکه سازمان 
و  دولتی  بخش  دو  در  کشور  حرفه ای  و  فنی 
آزاد اقدام به ارائه آموزش در حوزه های مختلف 
می کند، گفت: در بخش دولتی حدود 600 مرکز 
آموزش اختصاصی برادران، خواهران و دومنظوره 
فعالیت دارند و آموزش رایگان فنی و حرفه ای 

ارائه می شود.
وی ادامه داد: یازده آموزشگاه آزاد فنی و حرفه ای 
در کشور وجود دارد که به شکل خصوصی از 
استانداردهای فنی و حرفه ای استفاده می کنند 
و در قبال آموزش از این مرکز هزینه دریافت 

می کنند.
معاون آموزش سازمان فنی و حرفه ای کشور با 
بیان اینکه سالانه حدود 1.5 میلیون نفر در کشور 
از آموزش های فنی و حرفه ای بهره مند می شوند، 
خاطرنشان کرد: متوسط دوره های آموزشی فنی و 

حرفه ای سه ماه است.
اسحاق فرشیدی رئیس آموزش و تجهیز نیروی 
انسانی شرکت ملی گاز ایران  نیز در ادامه اظهار 
کرد: برای  آموزش عملی12 هزار نیروی پیمانکاری 

شرکت گاز برنامه ریزی هایی انجام شده است. وی 
هدف از راه اندازی این مرکز را ایجاد نظام آموزش 
نیروهای پیمانکاری دانست و گفت: در اولین اقدام 

این نیروها آموزش دیده و متخصص می شوند.
رئیس آموزش و تجهیز نیروی انسانی شرکت ملی 
گاز ایران با تأکید بر اینکه آموزش نیروهای شرکت 
ملی گاز در 31 استان کشور مدنظر است، گفت: 
افزایش استانداردهای مهارت آموزی در دستور کار 
است. وی بابیان اینکه نیروهای پیمانکاری شرکت 
گاز پس از گذراندن دوره های آموزشی به نیرویی 
بین المللی  و گواهی نامه  تبدیل شده  متخصص 
دریافت می کنند، عنوان کرد: افزایش مهارت و 
انسانی موجب توسعه کشور  نیروهای  کیفیت 

می شود.

۸۲ درصد روستاهای استان البرز از نعمت 
گاز بهره مند هستند

مدیرعامل شرکت گاز استان البرز نیز گفت: 82 
درصد روستاهای استان البرز از نعمت گاز بهره مند 
هستند. حسین تقی نژاد اظهار کرد: شرکت گاز 
البرز 800 هزار مشترک دارد و 280 هزار علمک 

گاز نیز درب منازل نصب شده است.
اینکه سالانه 5.5 میلیارد  با بیان  ادامه  وی در 
مترمکعب گاز در استان البرز مصرف می شود، 
عنوان کرد: 99.5 درصد شهرها و 82 درصد از 

روستاهای استان از گازرسانی برخوردارند.
مدیرعامل شرکت گاز استان البرز با بیان اینکه 
سعی در بهینه سازی مصرف گاز داریم، تصریح 
کرد: باید از کمیت به سمت کیفیت پیش رویم. 
تقی نژاد با بیان اینکه 75 درصد فعالیت های گاز 
استان البرز برون سپاری شده است، خاطرنشان 
کرد: آموزش از اهمیت به سزایی برخوردار است، 
به همین منظور 120 نفر از نیروهای استان البرز 
به صورت تئوری آموزش دیدند و حالا در دوره های 

عملی شرکت می کنند.
آموزش  مرکز  برای ساخت  اینکه  بیان  با  وی 
عملی نیروهای پیمانکاری شرکت گاز تنها 20 
میلیون تومان هزینه دولتی استفاده شده است، 
میلیارد  پروژه حدود 2  این  برای  کرد:  عنوان 
تومان هزینه شده است. به گفته وی استان البرز 
به  عنوان پایلوت تربیت مربی نیروهای شرکت 

گاز در کشور مطرح است.
تقی نژاد با اشاره به اینکه نیروهای پیمانکاری را 
نمی توانیم استخدام رسمی کنیم، خاطرنشان 
می توانیم  نیروها  این  مهارت  افزایش  با  کرد: 
انسانی  سرمایه های  به  را  پیمانکاری  نیروهای 
متخصص تبدیل کنیم. به گفته وی به روزرسانی 
استانداردهای آموزش در استان به صورت ویژه در 

دستور کار قرار دارد.

مدیرعامل شرکت گاز استان البرز:

۸۲ درصد روستاهای استان البرز 
از نعمت گاز بهره مند هستند

مدیرکل میراث فرهنگی البرز خبر داد:

برگزاری مراسم فرهنگی استان البرز در مجموعه برج میلاد تهران

توزیع مرغ ۶750 تومانی در بازار کرج

اشاره  با  البرز  استان  بازرگانی  اتاق  رئیس 
ایجاد  برای  دانشگاهی  جهاد  توانمندی  به 
شهرک های  کنار  در  تحقیقاتی  شهرک های 
صنعتی توضیح داد: جهاد دانشگاهی به عنوان 
نهادی انقلابی از آغاز فعالیت تا کنون نقش به 
سزایی در اجرای طرح های پژوهشی، علمی و 

تحقیقاتی داشته است.
رحیم بنا مولایی در بازدید از جهاد دانشگاهی 
انقلاب  از  استان اظهار کرد: حدود چهار دهه 
استراتژی  و  برنامه   مدت  این  و طی  می گذرد 
مناسبی برای پیوند علم با صنعت و اجرا پیدا 

نکرده ایم.
وی ادامه داد: در ابتدای انقلاب در مجموع کشور 
300 هزار فارغ التحصیل مقطع لیسانس داشت 
ولی در حال حاضر تعداد آنها به 15 میلیون 
رسیده که همگی به کار مناسب نیاز دارند. وی 
افزود: متاسفانه رویکرد دانشگاه ها در این چند 
دهه بر مدرک گرایی استوار بوده و همین باعث 
شده فارغ التحصیلان آن طور که باید و شاید با 
اجرا آشنا نباشند و بیشتر داشته هایشان تئوری 

باشد.
وی توضیح داد: در حال حاضر ایران از لحاظ 
تولید مقاله در رتبه دوم یا سوم جهان قرار دارد 
ولی بخش اندکی از این مقالات به تولید ثروت 

منتهی می شود.
این مسئول با اشاره به پیشینه نادرست ایرانیان 
در خصوص جایگاه علم و ثروت ابراز کرد: از 
گذشته تا کنون به ما تلقین کرده اند که علم 
بهتر از ثروت است و همین نگرش مشکلات 
کرد:  ابراز  وی  است.  آورده  بار  به  زیادی 
واقعیت این است ثروت بدون علم فایده ندارد 
و همچنین علمی که به ثروت منتهی نشود 
باید نگرش  ارزشی نیز ندارد به همین دلیل 
کودکی  دوران  از  را  این خصوص  در  قدیمی 

تغییر دهیم.
رییس اتاق بازرگانی البرز با تاکید بر اینکه باید 
زمینه پیوند علم و صنعت فراهم شود گفت: 
صنعتی،  شهرک های  کنار  در  دنیا  همه  در 
شهرک های تحقیاتی بنا شده ولی این امر در 

کشور ما به ندرت پیش آمده است.
بنا مولایی در ادامه با اشاره به توانمندی جهاد 
تحقیقاتی  شهرک های  ایجاد  برای  دانشگاهی 
توضیح داد: جهاد دانشگاهی به عنوان نهادی 
انقلابی از آغاز فعالیت تا کنون نقش به سزایی 
در اجرای طرح های پژوهشی، علمی و تحقیقاتی 

داشته است.
وی اظهار کرد: حالا وقت آن رسیده این نهاد به 
ایجاد شهرک های تحقیقاتی در کنار شهرک های 

صنعتی نیز ورود کند تا بتواند رسالت انقلابی 
خود که همان بسترسازی برای توسعه کشور 

است را بیش از پیش عملی کند.
وی خاطر نشان کرد: در حال حاضر 900 شهرک 
صنعتی در کشور فعال است و جهاد دانشگاهی 
می تواند با ایجاد شهرک های تحقیقاتی برای آنها 

زمینه پیوند علم با عمل را فراهم کند.
این مسئول با اشاره به اینکه جهاد دانشگاهی 
تا کنون در بسیاری از مسائل پیش رو بوده و 
پژوهشگاه  ایجاد  گفت:  داشته  محوری  نقش 
رویان، تاسیس دانشگاه های علمی کاربردی و ... 

تنها بخشی از اقدامات این نهاد طی چند دهه 
گذشته بوده است.

بنا مولایی ابراز کرد: اقدامات جهاد دانشگاهی 
نیست  پژوهش محدود  و  علم  به حوزه  صرفا 
برنامه های  و  طرح ها  جهادگر  مجموعه  این  و 
مختلفی را در حوزه های اجتماعی و فرهنگی 

اجرایی کرده است.
فرهنگ  با  مسئولان  از  یک  هیچ  افزود:  وی 
از طرح های جهادی  و  ندارند  جهادی مشکل 
حمایت می کنند تا اهداف پیش بینی شده نظام 

محقق شود.

رئیس اتاق بازرگانی استان البرز:

جهاد دانشگاهی با ایجاد شهرک های تحقیقاتی رسالت خود را تکمیل کند

خبر
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خاطرات سردار معماری اولین فرمانده 
مقر مطهری پس از بمب گذاری 

 طلبه ای که مزدش را در سپاه گرفت 
باذن الله...

هر وقت بنا بود به کارمندی تذکر 
درویش  صابر  از  همیشه  بدهیم 
رفتار  با  او  می  کردیم  استفاده 
حسنه  اش، نفوذ خوبی در بین بچه   ها 
داشت. یکی از دلایلش هم این بود 
که هر وقت می  خواست نصیحت کند 
از قرآن و احادیث استفاده می  کرد و به قدری در فرائض دینی 

پایبند بود که بسیاری از مستحبات را هم به جا می  آورد.
شاید این زمینه خُلقی در صابر درویش برای این بود که قبل از 

جذب در سپاه درس طلبگی خوانده بود.
محمود از نیروهای پاسداری بود که در دوره 22 و 23 پادگان امام 
حسین آموزش دیدند، دوره  های فشرده  که به مدت 4 ماه توسط 
مربیان شاخصی مانند شهید جاوید الاثر غفوریان برگزار می  شد 
و پس از استقرار در مقر مطهری به ساختمان ریاست جمهوری 

انتقال یافتند.
هر وقت دیر می کرد می دانستیم تقصیر موتورش است.

می  کرد  دیر  وقت  هر  که  داشت  فرسوده  موتور  یک  محمود   
می  دانستیم موتورش خراب شده و همیشه سر فرصت شناور 
موتور را تمیز می  کرد. یک شب من را برای خواندن دعای توسل 
به منزل شان در محله امامزاده حسن)ع( دعوت کرد و آن شب هوا 
به قدری بارانی شد و تگرگ زد که نتوانستم به منزل بروم، شب 
را در خانه آن ها ماندم و از بهترین خاطرات زندگی  ام همان شب 

است، فردا هم با همان موتور رکس فرسوده  به محل کار رفتیم.
پی نوشت: پیکر شهید پس از 17سال )سال80( به کشور بازگشت.

یادداشت

ترافیک  و  ونقل  معاونت حمل  اعلام  بر  بنا  ترافیک جدید  طرح 
شهرداری تهران در سامانه طرح ترافیک، امکان دسترسی شهروندان 

به ساعت تردد روزانه خود فراهم شد. 
بر این اساس شهروندان تهرانی که در سامانه »تهران من« به نشانی 
my.tehran.ir ثبت نام کرده اند، می توانند اطلاعات ترددهای 

خود را با ذکر تاریخ، ساعت، دقیقه و ثانیه در سایت مشاهده کنند 
و کاربران می توانند با مراجعه به سایت، به منوی »خودروهای تحت 
پوشش من« مراجعه کنند و در مقابل مشخصات هر خودرو، با کلیک 
بر روی گزینه »لیست تردد«، فهرست ترددهای روزانه خودرو را که 

توسط دوربین های طرح ترافیک ثبت شده است، مشاهده کنند.

دسترسی به جدول زمان تردد در سامانه »تهران من«

دست های پنهانی فروشندگان قیر در شهرداری 
که با سنگ اندازی ها پیشرفت کارخانه آسفالت 
کرج را با مشکل مواجه می کنند، مسئله ای بود 

که در جلسه علنی به صورت شفاف مطرح شد.
رحیم خستو صبح در هفتاد و هشتمین جلسه 
رسمی شورای شهر کرج در نطق پیش از دستور 
خود با اشاره به در پیش رو بودن روز خبرنگار، 
مدیریت  توسط  لازم  اقدامات  اکنون  از  گفت: 
و  درخور  مراسمی  برگزاری  برای  کرج  شهری 
این روز  شایسته اصحاب رسانه و به مناسبت 

انجام شود.
سخنگوی شورای شهر کرج در ادامه از برگزاری 
مراسم گرامیداشت جلال مقامی هنرمند ارزنده  
که هفته گذشته در باشگاه میلاد شهرداری کرج 
انجام شد، سخن گفت و افزود: برگزاری مراسم 
فرهنگی در چنین سالن هایی نیاز به رسیدگی 
بیشتر دارد تا مدیران و مسئولان شهر به راحتی 
شرایط  در  اما  دهند  انجام  را  خود  سخنرانی 
کنونی به دلیل عدم امکانات کافی در این سالن 
دعوت شدگان برای ایراد سخن تمایل آن چنانی 

در هنگام برپایی مراسم خاص ندارند.
خستو در بخشی دیگر از سخنان خود از عدم 
درج نرخ کرایه در برخی از خودروهای خطوط 
تاکسیرانی کرج گلایه کرد و گفت: این موضوع 

چراکه  شود  پیگیری  مربوطه  سازمان  توسط 
شهروندان بابت مشخص نبودن هزینه سفر در 

برخی مسیرهایی شهری گلایه مند هستند.
وی با بیان اینکه مسیرهای پیاده روها در سطح 
منطقه یک شهر کرج مناسب نبوده و برای عبور 
شهروندان مشکل ساز است، افزود: در سطح این  
منطقه به حوضچه های آبی که در برخی پارک ها 
است رسیدگی کافی نشده و بوی ماندگی آب در 
آن مکان ها برای سلامتی همشهریان خطرناک 

است.

اعتراض به عدم جمع آوری نیوجرسی ها در 
کرج

شورای  دبیر  قاسمی  حاجی  مهدی  ادامه  در 
اسلامی شهر کرج از اینکه چرا نیوجرسی های 
سطح شهر در نقاطی مانند اطراف میدان والفجر 
جمع آوری نمی شود، افزود: این امر توسط معاونت 
حمل ونقل و ترافیک شهرداری پیگیری شود، از 
طرفی باز و بسته شدن دوربرگردان ها در مقاطع 
خاصی از سال و عدم کنترل سطح عبور و مرور 
برای  ترافیکی  مشکل  ازنظر  هم  خیابان ها  در 

شهروندان دردسرساز شده است.
در ادامه نشست شورا و به دنبال بررسی دستور 
از  نفر  دو  معرفی  مورد  در  رأی گیری  جلسه، 

در  حضور  برای  شهر  اسلامی  شورای  اعضای 
آرا  به اتفاق  تهاتر صورت گرفت که  کمیسیون 
فرج اله ایلیات و غدیر مهدوی به عنوان ناظرین 
و نمایندگان شورا در این کمیسیون معرفی و 

تعیین شدند.
خدمات  بهای  دریافت  موضوع  جلسه  این  در 
شغلی ازجمله اخذ بهای پسماند از تمامی بانک ها 
و مؤسسات مالی اعتباری توسط شهرداری کرج 
مطرح شد و فریده بزنی بیرانوند عضو شورای 
اسلامی شهر کرج پیرامون آن بیان کرد: اگر قرار 
به پرداخت عوارض شهری باشد دیگر پرداخت 

بهای خدمات معنا ندارد.
فرج اله ایلیات دیگر عضو شورای اسلامی شهر 
اگر  این لایحه  اینکه در مورد  بابیان  کرج هم 
بهتر  شود  دنبال  شهری  عوارض  دریافت  تنها 
است، افزود: بهای خدمات به این زودی ها وصول 
نخواهد شد و پرداخت آن به شهرداری توسط 
مؤسسات پروسه طولانی دارد و به سال آینده 

موکول می شود.
بر اساس مذاکرات انجام شده در صحن شورا با 
شد  مقرر  برنامه وبودجه  کمیسیون  مصوبه  رد 
این لایحه به شهرداری عودت داده شود تا در 
مورد تنظیم مجدد آن بر اساس دریافت عوارض 

مصوب شورای شهر اقدام شود.

چالش تأمین قیر در کرج!
کرج،  شهر  شورای  جلسه  از  دیگر  بخشی  در 
مهدی حاجی قاسمی با اشاره به اصلاح کیفیت 
همچون  اصلی  بلوارهای  ازجمله  شهر  معابر 
میدان جمهوری که نشست کرده است، گفت: 
بحث تأمین قیر موضوعی اساسی است که بحث 
تهاتر با شرکت های فروشنده قیر به شهرداری در 
این مورد اهمیت زیادی دارد و اگر امکان خرید 
نقدی قیر فراهم نیست موضوع تهاتر برای تأمین 

آسفالت و بهسازی معابر شهری پیگیری شود.
منصور وحیدی نیز با اشاره به اینکه خرید قیر 
اصلی  ملزومات  جزو  شهری  معابر  بهسازی  و 
است، گفت: خرید قیر تهاتری در چنین شرایط 
اقتصادی به راحتی ممکن نیست و برای ترمیم 
سریع تر معابر کرج که وضعیت آسفالت مناسبی 

ندارد به خرید نقدی قیر نیاز است.
افزود:  کرج  شهر  اسلامی  شورای  نایب رئیس 
قیر  فروشندگان  سوی  از  پنهانی  دست های 
با سنگ اندازی ها  که  دارد  وجود  شهرداری  در 
کرج  شهرداری  اسفالت  کارخانه  نمی خواهند 

پیشرفت خوبی داشته باشد.
حسین محمدی رئیس کمیسیون محیط زیست 
شورای شهر هم با اشاره به اینکه قرار است با 
فروشندگان قیر مذاکرات لازم انجام شود، افزود: 
ظرفیت کارخانه آسفالت شهرداری کرج فراتر از 
یک هزار تن در روز است و به یقین فعالیت آن 
ازنظر اقتصادی و تأمین مصالح برای شهرداری 

کرج به صرفه است.

استفاده 4 هزار تن قیر هر سه ماه یک بار 
برای اجرای آسفالت معابر شهری کرج

 محمدرضا احمدی نژاد سرپرست شهرداری کرج 
با اشاره به اهمیت رسیدگی به وضعیت آسفالت 
خیابان های شهر کرج، بیان کرد: خرید 2 میلیارد 
تومان قیر در دو پکیج یک میلیاردی مدنظر است 
و از سویی 4 هزار تن قیر هر سه ماه یک بار برای 
اجرای آسفالت معابر شهری نیاز داریم که تأمین 
بودجه بدین منظور از طریق تهاتر اراضی و املاک 

شهرداری ممکن است.
وی در ادامه بیان کرد: در حال حاضر در کارخانه 
در  تن  تولید 240  قابلیت  شهرداری  آسفالت 
ساعت وجود دارد که این میزان در طول روزبه 
2 هزار و 400 تن خواهد رسید اما چون تأمین 
برای  نیست  آسان  کارخانه  موردنیاز  مصالح 
رسیدن به این سطح تولید از سازمان همیاری 
شهرداری های استان کمک خواسته ایم تا بتوانیم 
انجام داده و در کنار آن  را  تأمین منابع مالی 
امکانات کافی برای این را کار هم مهیا کنیم،  در 

بحث تولید و اجرای آسفالت نیز به دنبال بهبود 
کیفیت هستیم.

در ادامه جلسه شورای اسلامی شهر و در جریان 
بررسی لوایح، لایحه ای برای دیوارکشی اطراف 
زندان قزل حصار کرج و به منظور ساماندهی نهر 
کرج  شهر  پایین دست  مناطق  در  جوب  سیاه 
مطرح و عنوان شد شهرداری کرج بابت این اقدام 

مبلغ 15 میلیارد ریال هزینه کند.
محمدرضا احمدی نژاد سرپرست شهرداری کرج 
در مورد این لایحه بابیان اینکه کلکتور کارگذاری 
شده در آن نقاط برای انتقال آب از بالادست به 
نقاط پایینی توانایی کافی را نداشت، گفت: به 
همین دلیل برای انجام عملیات بهسازی بیشتر 
در محدوده نهر نیاز بود که با مسئولان زندان 

ارتباط مؤثر برقرار کنیم.
حسین محمدی رئیس کمیسیون محیط زیست 
شورای اسلامی شهر با توضیح اینکه نهر سیاه 
شخصی  گفت:  است،  طبیعی  نهر  یک  جوب 
حقیقی یا حقوقی نمی تواند مانع اقدامات اجرایی 
ساماندهی آن شود و از طریق مراجع قضایی این 

موضوع قابل پیگیری است.
سرمایه گذاری  کمیسیون  رئیس  رسولی  احد 
و تأمین منابع مالی شورای اسلامی شهر کرج 
عنوان کرد: نهر سیاه جوب دارای حریم است و 
ارائه خدمات و انجام هرگونه عملیات در آن با 

پیگیری مسئولان استانی امکان پذیر است.
وی تأکید کرد: در مورد نهر دلمبر هم چنین 
ارائه خدمات در اطراف  به هنگام  مشکلاتی 
آن نهر وجود دارد به همین دلیل مقرر شد 
مورد  در  ستادی  استان  آبی ای  همکاری  با 
انجام اقدامات در محدوده نهرهای شهر کرج 

انجام شود.
در صحن علنی شورای اسلامی شهر کرج موضوع  
بیمارستان امام خمینی و فروش آن هم مطرح 
در  شورا  نایب رئیس  وحیدی  منصور  که  شد 
مورد آن با اشاره به جذب نیروهای بیش ازحد 
ظرفیت بیمارستان طی سال های اخیر در این 
که شهرداری  درمانی، گفت: سهمی  مجموعه 
بابت  البرز  شهرداری های  همیاری  سازمان  در 
مالکیت بیمارستان امام خمینی دارد به درستی 
مشخص نیست و نمی توانیم برای حل مشکلات 
آن ورود کنیم اما به یقین در برابر موضوع فروش 

آن مقاومت خواهیم کرد.
در پایان جلسه لایحه مربوط به اعزام دو دستگاه 
کمپرسی به همراه راننده و کمک راننده به استان 
کرمانشاه و به منظور کمک به بازسازی مناطق 
زلزله زده نیز در صحن شورا مطرح شد که به اتفاق 

آرا به تصویب رسید. / مهر 

دست های پنهانی فروش قیر در شهرداری کرج 
در جلسه شورای شهر مطرح شد:

رضا شاعری

بودجه کرج به جای بزرگراه شمالی 
باید صرف قطار شهری شود

عضو شورای شهر کرج با بیان اینکه پروژه قطار شهری کرج 14 سال 
است که شروع شده ولی هنوز به پایان نرسیده است، گفت: قطار 

شهری نسبت به بزرگراه شمالی ضرورت بیشتری دارد.
محمدحسین خلیلی اردکانی تصریح کرد: شهر کرج گرفتاری 
زیادی دارد و به خاطر همین گرفتاری ها دولت باید در پروژه ای 

مثل بزرگراه شمالی هزینه کند.
خلیلی اردکانی افزود: قطار شهری نسبت به پروژه بزرگراه شمالی 
ضرورت بیشتری دارد چون این پروژه پس از 14 سال هنوز به 
اتمام نرسیده است. وی ادامه داد: مردم محروم کرج از قطار شهری 
بیشترین استفاده را خواهند داشت به همین دلیل باید ابتدا مشکل 

قطار شهری را حل کنیم.
این عضو شورای شهر کرج در خصوص آخرین وضعیت پروژه قطار 
شهری کرج اعلام کرد: شورای عالی فنی اخیراً با قرارداد جدید 
موافقت کرده که این می تواند آغازی رسمی برای آن باشد. وی 
با بیان اینکه در حال بررسی نحوه تأمین منابع مالی این پروژه 
هستیم، افزود: سابیر پذیرفته که بخشی از منابع مالی از طریق 

اراضی شهری تأمین شود.

معاون اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران خبر داد

فراهم شدن مقدمات برگزاری 
کنسرت های بزرگ خیابانی در تهران

معاون اجتماعی و فرهنگی شهرداری تهران از فراهم شدن تمهیدات 
و مجوزهای لازم برای برگزاری کنسرت های بزرگ خیابانی با حضور 
هنرمندان شاخص و مطرح در قالب کمپین دعوت از هنرمندان در 

جشنواره تابستانی شادستان خبر داد.
ولی الله شجاع پوریان با اشاره به برنامه ریزی های لازم برای اخذ 
مجوز این برنامه افزود: مجوزهای لازم برای برگزاری کنسرت های 
خیابانی با حضور هنرمندان محبوب کشور در حال پیگیری است 
و در روزهای آینده شاهد اجرای گسترده کنسرت های خیابانی 

خواهیم بود.
وی با اشاره به شرایط جامعه و تلاش عده ای برای تزریق نا امیدی 
به جامعه گفت: امروز همه مسئولان از طیف های مختلف به افزایش 
شرایطی  چنین  در  می کنند،  تأکید  جامعه  در  نشاط  و  شادی 
هنرمندان به دلیل محبوبیت خود می توانند در تقویت امید و انگیزه 

در جامعه اثربخش باشند.
از  تقدیر  با  تهران  شهرداری  فرهنگی  و  اجتماعی  معاون 
اعلام  خیابانی  کنسرت های  برگزاری  برای  که  هنرمندانی 
آمادگی کرده اند، تصریح کرد: همایون شجریان  و سیروان 
خسروی با پیش قدم شدن در اجرای این طرح زمینه را برای 
اجتماعی  معاونت  و  کرده اند  فراهم  هنرمندان  سایر  حضور 
تا شرایط و  و فرهنگی شهرداری تهران آمادگی کامل دارد 
مقدمات برگزاری این کنسرت ها را به ویژه در مناطق جنوبی 
و مرکزی شهر تهران آماده کند تا سهمی در افزایش نشاط و 
شادابی شهروندان تهرانی داشته باشند و امیدواریم این طرح 

در سایر شهرهای کشور نیز اجرا شود./ ایسنا

خبر

سیستم آبیاری قطره ای در جنگل کاری 
و درختکاری هایِ شهر اجرایی شد

سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری کرج 
گفت که با هدف صرفه جویی و مدیریت مصرف آب؛ سیستم آبیاری 
و آب رسانی عرصه ها و فضای سبز شهری ارتقا یافت و اکنون بخش 
قابل توجهی از اراضی جنگل کاری و درخت کاری های شهر مجهز به 

سیستم آبیاری قطره ای شده اند. 
پیمان بضاعتی پور با اشاره به این که اهمیت فضای سبز شهری کمتر 
از کشاورزی نیست، گفت: به دلیل تغییرات اقلیمی - بارشی ناگزیر به 
تغییر مدیریت در فضای سبز شهري هستیم بر همین اساس با توجه 
به بروز بحران آب و کمبود منابع آبی، باید تمهیدی برای جلوگیری 
از مصرف بی رویه آب و صرفه جویی در این مهم برای آبیاری درختان 
و فضای سبز شهری اندیشیده می شد که یکی از بهترین گزینه ها  

استفاده از سیستم آبیاری تحت فشار است.
این مسئول اضافه کرد: کمبود منابع آب از یک سو و افزایش تقاضای 
آب از سوی دیگر، ضرورت استفاده کارآمد و بهینه از منابع آب را 
دوچندان می کند، لذا  مدیریت بهره برداری آن ازنظر کمي و کیفي 
با تأکید بر آبیاري فضاي سبز به لحاظ  اقتصادي و حفظ ارزش های 

آن حائز اهمیت است.
سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهردرای کرج 
ادامه داد: با همین رویکرد واحد آبِ این سازمان از ابتدای سال جاری 
بخش قابل توجهی از مساحت فضای سبز خود را مجهز به سیستم 
آبیاری تحت فشار و قطره ای کرده است. به گفته بضاعتی پور، از 
جمله این پروژه ها می توان به جنگل کاری های حصار، بیجی، کوه نور 
و باغستان، پارک جنگلی جهان نما، نهالستان، زیرگذر و پل سبز مهر 

ویلا و فضای سبز پیرامونی  حاشیه اتوبان اشاره کرد.
راه اندازی گشت »پلیس آب« با هدف نظارت بر آبیاری عرصه های 
آموزش  رویکرد  با  آب«  برگزاری جشنواره »جشن  فضای سبز؛ 
شهروندی به خانواده ها و کودکان در سطح پارک ها و بوستان های 
به کارگیری  و  تصفیه خانه ها  توسعه  احداث  و  منبع  نصب  شهر، 
این سازمان در جهت  اقدامات  از دیگر  پساب ها در فضای سبز 

مدیریت مصرف آب است که بضاعتی پور به آن ها اشاره کرد.

خبر

شهری  تاکسیرانی های  اتحادیه  مدیرعامل 
قصد  هرکس  قانون  براساس  گفت:  کشور 
ارائه  خدماتی  نقل  و  حمل  حوزه  در  دارد 
دهد، بایستی تحت نظارت شهرداری ها باشد 
و تاکسی های اینترنتی فعال در این حوزه از 

هیچ مرجع قانونی مجوز ندارند.
مرتضی ضامنی با بیان اینکه مطابق ماده 9 
قانون توسعه حمل و نقل عمومی، ماده 31 
و 32 قانون رسیدگی به تخلفات رانندگی، 
وظیفه  متعدد،  قوانین  و  پاک  هوای  قانون 
بر  حومه  و  شهر  در  عمومی  نقل  و  حمل 
عهده شهرداری است، اظهار کرد: بر اساس 
قانون هرکس قصد دارد در حوزه حمل و 
نقل خدماتی ارائه دهد، بایستی تحت نظارت 

شهرداری ها باشد.
وی ادامه داد: شرکت هایی که در حال فعالیت 
هستند متاسفانه از هیچ مرجع قانونی مجوز کار 
ندارند و تبدیل به مسافرکش شخصی آنلاین 
دیگر همان مسافربرهای  عبارت  به  شده اند. 

شخصی در قالب یک نرم افزار هستند.
شهری  تاکسیرانی های  اتحادیه  مدیرعامل 
دارد  مسئولیت  کشور  وزارت  افزود:  کشور 
حمل و نقل ایمنی را برای شهروندان فراهم 
این  در  کرایه  نرخ  تغییرات  از طرفی  کند. 

شرکت ها فراز و فرودهای بسیاری دارد در 
حالی که نرخ گذاری حمل ونقل عمومی در 
شهرها  اسلامی  شوراهای  عهده  بر  شهرها 
بوده و باید از آن تبعیت شود. همچنین این 
شرکت ها به صورت قارچ گونه بدون ضابطه 
اساس  برهمین  و  فعالیت هستند  در حال 
وزارت کشور خواستار  محدودیت فعالیت این 

تاکسی های اینترنتی شده است.
وی تصریح کرد: این درخواست به این معنا 
تکنولوژی  مخالف  وزارت کشور  که  نیست 
 های نوین در این حوزه است بلکه به این 
فعالیت های  تمام  که  دارد  اشاره  موضوع 
نوین و سنتی در حوزه حمل و نقل  باید در 
چارچوب و ضوابط مشخص باشد و تمامی 
این  در  نوین  افزارهای  نرم  از  باید  اصناف 

چارچوب استفاده  کنند.
ضامنی با اشاره به اینکه بارها به دو شرکت اسنپ 
و تپسی در خصوص اخذ مجوز تذکر داده شده 
است، گفت: هر از گاهی در مطبوعات حوادثی 
در خصوص عملکرد بد تاکسی های اینترنتی 
می شنویم و آخرین اتفاق هم قتل پسر بچه ای 
در مشهد بود. همچنین در شهرهای مختلف 
به خصوص در تهران هم گزارش های متعددی 
در حوزه آزار و اذیت شهروندان داده شده است 

و همه این عوامل نیز به این موضوع مربوط 
می شود که رانندگان شرکت های اینترنتی و به 
طور کل این ناوگان، از فیلترهای مربوطه عبور 
نمی کنند و راننده های شناسنامه داری در آن 

حوزه نیستند.
از  شرکت  دو  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
مجوز  شهرداری  هیچ  و  تهران  شهرداری 
به  بارها هم در شهرهای مختلف  و  ندارند 
آنها ابلاغ شده است که باید نسبت به اخذ 
مجوز اقدام کنند، این در حالیست که دفاتر 
این دو شرکت در بسیاری از شهرها در هفته 
گذشته پلمب شده اند و اجازه فعالیت توسط 
دادستان شهر مربوطه به آنها داده نشده است. 
همچنین صرفا داشتن مجوز از اتحادیه کسب 

و کار مجازی کافی نیست و این سامانه ها که 
تحت عنوان اتحادیه های کسب و کار مجازی 
عمومی  نقل  و  حمل  زمینه  در  خصوصا 
از شهرداری شهر  باید  فعالیت دارند حتما 

مربوطه مجوز اخذ کنند.
شهری  تاکسیرانی های  اتحادیه  مدیرعامل 
ارایه درخواست  با اشاره به  کشور در پایان 
مذکور توسط وزارت کشور به دولت گفت: 
در حقیقت باید نوع نگرش را شفاف کنیم 
که کسی در مجموعه وزارت کشور با استفاده 
از سامانه های برخط و نوین مخالفتی ندارد؛ 
اما هر فعالیت در حوزه حمل و نقل باید در 
چارچوب قوانین خاص  و زیر نظر شهرداری 

شهر مربوطه باشد.

شهرداری  آرامستان های  سازمان  رئیس 
کرج و حومه با بیان اینکه دفن اموات در 
ماه  یک  ظرف  علی«  »بهشت  آرامستان 
آرامستان  گفت:  شد  خواهد  آغاز  آینده 
تا 15 سال  نیز  بهشت سکینه )س( کرج 
آینده پاسخگوی دفن اموات کلانشهر کرج 

خواهد بود. 

و  کفن  هزینه  گفت:  عسکری  حمیدرضا 
دفن در دو آرامستان  شهرداری کرج از 600 
هزار تومان شروع می شود و نهایتاً با توجه به 
قدمت قطعه، هزینه های نگهداری و فضای 
سبز قطعه مورد نظر تا 10 میلیون تومان 

افزایش می یابد.
در  قبر  هر  قیمت  اینکه  بیان  با  عسکری 

است،  تومان  هزار   200 جاری  قطعه های 
افزود: حدوداً 400 هزار تومان نیز برای حمل 

و نقل و کفن میت اخذ می شود.
آرامستان های  سازمان  اینکه  بیان  با  وی 
تمهیداتی را برای افراد کم بضاعت و بی 
بضاعت در نظر گرفته است گفت: در برخی 
موارد هیچ هزینه ای برای کفن و دفن اخذ 
نمی شود؛ برای افراد تحت پوشش نهادهای 
گرفته  نظر  در  موضوع  این  نیز  خاص 

می شود.
وی در خصوص ظرفیت باقیمانده در بهشت 
در  اموات  دفن  اگر  کرد:  اعلام  نیز  سکینه 
بهشت سکینه به همین صورت و بدون دو 
طبقه و سه طبقه شدن قبرها ادامه پیدا کند؛ 
این آرامستان تا 15 سال آینده پاسخگوی 

دفن اموات کلانشهر کرج خواهد بود.
عسکری در خصوص زمان آغاز دفن اموات 
در بهشت علی نیز گفت: این آرامستان ظرف 
یک ماه آینده کار خود را آغاز خواهد کرد 
فردیس،  شهرهای  پاسخگوی  می تواند  و 
غرب  و  محمدشهر  ماهدشت،  صفادشت، 

استان تهران باشد.
رئیس سازمان آرامستان های شهرداری کرج 
در  گذشته  سال  از  اینکه  بیان  با  حومه  و 
هزینه های کفن و دفن اموات هیچ افزایشی 
صورت نگرفته است، اظهار کرد: ما از دو ماه 
انجام  اقداماتی  قیمت ها  تغییر  برای  پیش 
شهر  شورای  موافقت  صورت  در  و  داده ایم 
هزینه دفن در قطعه های جاری 10 درصد 

افزایش خواهد یافت.
وی افزود: علاوه بر این هزینه حمل و نقل 
خواهد  همراه  درصدی  افزایشی 20  با  نیز 
برخی  در  موضوع  این  کنار  در  البته  بود؛ 
بخش ها مانند قطعه هنرمندان کاهش قیمت 
داشته ایم ضمن اینکه قطعه شهدا و جانبازان 

نیز رایگان است.
عسگری در پایان خاطرنشان کرد: این 
در حالی است که هزینه دفن در برخی 
آرامستان های خارج از حوزه شهرداری 
وجود  شاهد  ما  و  بوده  بیشتر  بسیار 
قبرهایی به قیمت سه میلیارد ریال نیز 

هستیم.

مدیرعامل اتحادیه تاکسیرانی های شهری کشور:

تاکسی های اینترنتی مجوز کار ندارند

آرامستان بهشت سکینه )س( تا 15 سال آینده پاسخگوی دفن اموات کرج خواهد بود

خبر
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توافق نهایی الجزائری ها با کی روش در مذاکره فوق سری 

مرد پرتغالی می رود
یا می ماند؟

روزنامه الشروق الجزایر از مذاکره فوق سری 
فدراسیون الجزایر و توافقات نهایی با کی روش 

خبر داد.
درحالیکه اکثر رسانه های الجزایر از احتمال 
به دست گرفتن زمام هدایت تیم ملی الجزایر 
بوسیله کارلوس کی روش، سرمربی تیم ملی 
این  الشروق  روزنامه  دهند،  می  خبر  ایران 
کشور گزارشی را درباره این موضوع جنجالی 
ارائه داد و به فوق سری بودن این مذاکرات 
که به توافق نهایی منجر شده، پرداخته است.

فدراسیون  نوشت:  الجزایری  روزنامه  این 
الجزایر هنوز به صورت نهایی با سرمربی جدید 
خود به توافق نرسیده است و به جای این 

گزینه مطرح شده پلن بی نیز درنظر گرفته 
است. مارک ویلموتس، سرمربی سابق تیم 
ملی بلژیک گزینه دوم الجزایری ها خواهد 

بود.
از  الجزایر  فدراسیون  رئیس  زطشی،  البته 
توافق نهایی با سرمربی جدید تیم ملی خبر 
داده و این موضوع را فوق سری عنوان کرده 
و به هیچ وجه حاضر نیست نام و حتی کشور 
البته  کند.  فاش  را  الجزایر  آینده  سرمربی 
از  بالا  این روزها تحت فشار بسیار  زطشی 
سوی وزیر ورزش الجزایر نیز است چون باید 

سرمربی جدید خیلی زود مشخص شود.
زطشی، رئیس فدراسیون الجزایر تاکید کرد 

که تمام توافقات لازم با سرمربی جدید انجام 
شده است و تنها جزئیاتی از مبلغ قراردادش 
باقی مانده است و در چند روز آینده رسما 
روزنامه  شد.  خواهد  معرفی  سرمربی  این 
الشروق به صورت اختصاصی هفته گذشته 
از مذاکره فدراسیون الجزایر با کارلوس کی 
روش، سرمربی تیم ملی ایران پرده برداشته 

بود. این بار نیز از مذاکرات فوق سری با مرد 
پرتغالی را افشا کرد و شانس اول هدایت تیم 
ملی را سرمربی سرشناس پرتغالی عنوان کرد.
کارلوس کی روش پس از  این اخبار مطرح 
شده از سوی رسانه های الجزایر با گذاشتن 
پستی بحث برانگیر و مبهم به نوعی به این 

اخبار واکنش نشان داد.

احمد ضیایی در خصوص ابهامات به وجود 
آمده پیرامون مدرک تحصیلی خود گفت من 
هیچگاه از مدرک دکترا استفاده نکرده ام و 
همواره مدارکی ارائه نموده ام که مورد تایید 

وزارت علوم بوده است.

احمد ضیایی رئیس فدراسیون والیبال در 
خصوص مطالب مطرح شده در خصوص 
مدرک تحصیلی خود گفت: من هیچگاه 
از مدرک تحصیلی دکترا استفاده نکرده 
مورد  مدرک  این  اینکه  دلیل  به  ام؛ 

است.  نبوده  علوم  محترم  وزارت  تایید 
حضور  دولت  در  زمانیکه  حتی  من 
داشته ام از مدرک تحصیلی کارشناسی 
دانشگاه  انسانی  منابع  مدیریت  ارشد 
مدرک  همین  با  و  کرده  استفاده  تهران 

بازنشست شده ام.
او در ادامه افزود: ضمنا بنده برای تکمیل 
و  ورزش  محترم  وزارت  در  خود  مدارک 
ارشد  کارشناسی  مدرک  از  نیز  جوانان 
استفاده کرده ام. در ثبت نام انتخابات هیات 
اجرایی کمیته ملی المپیک نیز برای ارائه 
مدارک گواهی کارشناسی خود را ارائه داده 

ام. تمام مستندات این ادعا در وزارت محترم 
ورزش و جوانان و سایر نهادها موجود است 
تمام  توانند  می  صلاحدید  صورت  در  و 
مدارک ارائه شده از سوی بنده را استعلام 

و منتشر نمایند.
به گزارش فارس، این ادعا در حالی از سوی 
در  وی  که  می شود  مطرح  ضیایی  احمد 
رزومه و پرونده خود برای ثبت نام در انتخابات 
فدراسیون والیبال از مدرک دکتری استفاده 
کرده است. همچنین در سایت و راهروهای 
فدراسیون لقب دکتر از دهان اطرافیان وی 

نمی افتد!

هافبک جدید ایرانی برایتون انگلیس پس 
از اولین بازیش برای این تیم گفت: اولا 
و قبل از هر چیز خیلی خوشحالم که 
دقایقی را فرصت پیدا کردم که در بازی با 
نیس حضور پیدا کنم چون آخرین بازی 
ای که انجام داد به جام جهانی 2018 

روسیه برمی گردد.
علیرضا جهانبخش، هافبک ملی پوش 
برای  بازیش  اولین  از  پس  کشورمان 
برایتون در دیدار دوستانه با نیس فرانسه 
باشگاه  رسمی  سایت  با  مصاحبه  در 
هر چیز  از  قبل  و  اولا  انگلیسی گفت: 
خیلی خوشحالم که دقایقی را فرصت 

پیدا کردم که در بازی با نیس حضور پیدا 
کنم چون آخرین بازی ای که انجام داد 
به جام جهانی 2018 روسیه برمی گردد. 
من زمان زیادی را برای آمادگی در این 
فصل نداشتم و کار سختی را پیش رو 
دارم. اما مهمترین چیز این است که من 
بازی اول خودم را با موفقیت برای برایتون 
انجام دادم. من خوشحالم اما دوست دارم 

در محیط جدید خوش بدرخشم.
 وی افزود: همه بازیکنان عالی هستند 
و من خیلی زود با آنها هماهنگ شدم. 
ما تیم خوبی داریم و در اولین برخوردم 
به گرمی با من رفتار کردند. هر چه که 

می گذرد وضعیتم بهتر خواهد شد و با 
تیم و بازیکنان آشناتر می شوم. ولی برای 
نیاز  تیم زمان زیادی  با  بیشتر  تطبیق 
است. اولین حضورم برای برایتون خوب 

بود و من از این اتفاق خوشحالم.
در  بازی اش  اولین  می تواند  جهانبخش 
فصل جدید لیگ برتر انگلیس را مقابل 
واتفورد در تاریخ 11 آگوست )20 مرداد( 
تجربه کند. او درباره این موضوع گفت: 
می دانم که از اکنون تا آغاز فصل باید 
تلاش زیادی کنم تا به سطح بالای بدنی 
و فنی لازم برسم و برای من مهم است 
که در بهترین شرایط باشم. می دانم که 

برای رسیدن به سطح بقیه بازیکنان باید 
سخت تلاش کنم و این برایم چالشی 
بزرگ است. شروع فصل عالی خواهد بود. 

من به عنوان یک بازیکنی که لیگ برتر 
انگلیس هر ساله رقابتی زیبا به ارمغان 

می آورد، از این امر لذت خواهم برد.

پیشکسوت باشگاه پرسپولیس با بیان این که 
قدرت استقلال و پرسپولیس به معنای قدرت 
تیم ملی است تاکید کرد: ساماندهی مالی این 
دو باشگاه کار بسیار سختی بود که با درایت 

انجام شد.
علی پروین اسطوره باشگاه پرسپولیس عصر 
روز چهارشنبه  ساعتی را در وزارت ورزش و 
جوانان مهمان مسعود سلطانی فر، وزیر ورزش 

و جوانان بود.
پروین پس از این دیدار ضمن ابراز خوشحالی 
اکثر  محور  گفت:  سلطانی فر  با  نشست  از 
صحبت های ما تیم های استقلال و پرسپولیس 
بود. قبل از این که من خیلی موارد را بگویم 
خود آقای سلطانی فر پیش دستی می کرد و به 
درستی اشاره کردند که هر وقت استقلال و 
پرسپولیس قوی باشند تیم ملی قوی خواهد 
بود و نظر من هم همیشه همین بوده است. 
گویا یکی حرف دل من را قبلا به وزیر زده بود.
سرمربی سابق تیم ملی و پرسپولیس ادامه 
تیم  دو  این  برای  اخیرا  که  درآمدزایی  داد: 
انجام شده است واقعا شاهکار است. بازیکنان 
می دانیم  همه  و  هستند  گران  بسیار  امروز 
هزینه های این دو باشگاه چقدر سنگین است. 
به وزیر گفتم ما 50 سال در پرسپولیس بودیم 
و اصلا پولی در کار نبود ولی الان هم بازیکنان 
و مربیان خوب هستند و هم خوب توسط شما 
مدیریت می شوند و به آنها رسیدگی می شود. 
جوری مدیریت شده که تقریبا تمام بدهی های 

این دو باشگاه صاف شده و مبلغ بسیار ناچیزی 
باقی مانده است.

پروین افزود: درست است که من پرسپولیسی 
دومم  تیم  ملی  منافع  خاطر  به  اما  هستم 
استقلال است. الان هم خدا را شکر استقلال 
بازیکنان خوبی گرفته و تقویت شده است. 
مملکت  ورزش  وزیر  که  ندارم  اعتقاد  اصلا 
طرف یکی از این دو تیم است و ایشان کاملا 
عدالت را بین استقلال و پرسپولیس رعایت 

کرده است. 
وزیر  یکسان  نگاه  به  تاکید  با  ادامه  در  وی 
ورزش و جوانان به همه تیم ها گفت: این که 
بعضی یاران استقلال پیشنهاد خوب داشته اند 
و رفته اند بیشتر به مدیریت باشگاه برمی گردد 
و وزیر دخالتی در آن ندارد. استقلالی ها حق 
دارند نگران تیم خود باشند و دوست دارند 

همیشه تیمشان قوی باشد. امیدواریم استقلال 
و پرسپولیس در آسیا نتیجه بگیرند. در لیگ 
تیم  دو  این  از  یکی  ندارم  هم شک  امسال 

قهرمان می شود.
پیشکسوت فوتبال ایران در پایان در خصوص 
توهین برخی هواداران در ورزشگاه ها گفت: 
سلطانی فر  دکتر  با  که  صحبتی  در  اتفاقا 
داشتیم مطرح شد که اگر ما می گوییم باید 
خانواده ها برای تماشای فوتبال به ورزشگاه ها 
فضای  که  است  این  پیش نیازش  بیایند 
ورزشگاه ها سالم باشد. اگر قرار باشد هواداران 
فحاشی کنند این موضوع به هیچ عنوان عملی 
نمی شود و غیر ممکن است. من فکر می کنم 
هواداران این دو تیم شعور بالایی دارند و دیگر 

شاهد چنین اتفاقاتی نخواهیم بود.

سرمربی تیم ملی فوتبال امید ایران گفت: وزیر ورزش و جوانان، کمیته ملی 
المپیک و هم چنین رسانه ها و مردم پشتیبان تیم ما هستند و این حمایت ها 

ما را برای رسیدن به المپیک امیدوار کرده است.
زلاتکو کرانچار، گفت : خوشبختانه حمایت های خوبی از تیم   ملی فوتبال 
امید صورت گرفته است و این حمایت ها واقعا روحیه تیم امید را بالا برده 

است.
او ادامه  داد: وزارت ورزش و جوانان، کمیته ملی المپیک و هم چنین رسانه ها 
و مردم پشتیبان تیم ما هستند و این حمایت ها ما را برای رسیدن به 

المپیک امیدوار کرده است.
سرمربی  تیم   ملی فوتبال امید، گفت : تمرینات خوب، اردوهای مثمر ثمر 
و بازی های سودمندی را برگزار کردیم؛ نسل خیلی خوب و با استعدادی 
داریم  که برای موفقیت جاه طلب هستند و هدف اصلی هم المپیک است و 

به بازی های آسیایی نیز با هدف المپیکی شدن نگاه می کنیم.
کرانچار تصریح کرد: از بازیکنان راضی هستم اگر با سطح خوبی هم که 
در بازی مقابل عراق نشان دادند قطعا در بازی های آسیایی  نیز می توانند 

موفق طاهر شوند.

دلار؛ بزرگ ترین مشکل فدراسیون
و کی روش

فدراسیون فوتبال برای جام ملت های آسیا با سرمربی پرتغالی به 
توافق رسیده است اما تنها یک مانع باعث نهایی شدن این قرارداد 

است.
درحالی که همگان منتظر خبر رسمی تمدید قرارداد کارلوس کی 
روش با فدراسیون ایران هستند، رسانه های الجزایری به عناوین 
مختلف در حال خبرسازی بابت مذاکرات فدراسیون این کشور با 

کی روش هستند.
امروز نیز در راستای این جو رسانه ای خبری روی خروجی رسانه 
های این کشور قرار گرفت مبنی بر اینکه کی روش در یک قدمی 

امضای قرارداد با فدراسیون الجزایر است.
در همین راستا با پیگیری هایی که از فدراسیون فوتبال انجام شد 
گزارش توافق نهایی مسئولان فدراسیون با مرد پرتغالی را مخابره 

کرد.
تنها مانع نهایی شدن قرارداد رسمی با سرمربی تیم ملی انتقال 
مبلغ قرارداد کی روش است. با توجه به تحریم های پیش روی 
ایران انتقال دلار برای فدراسیون به حساب کی روش با مشکلاتی 
روبرو بوده و به همین دلیل امروز فدراسیون مذاکراتی با وزارت امور 
خارجه انجام داده تا از طریق وزارت امور خارجه انتقال قرارداد کی 

روش حل شود. 
با توجه به رایزنی امروز فدراسیون با وزارت امور خارجه به نظر می 
رسد تا امضای قرارداد رسمی با کی روش چند روزی باقی نمانده 
باشد و بدین ترتیب در جام ملت های آسیا جز کی روش مربی 

دیگری روی نیمکت ایران نخواهد نشست.

قضاوت 4 داور زن ایرانی در مسابقات 
کشتی نونهالان قهرمانی آسیا

4  داور زن کشتی ایران که به تازگی درجه 3 بین المللی را از اتحادیه 
جهانی دریافت کرده اند در مسابقات کشتی نونهالان قهرمانی آسیا 

قضاوت می کنند.
نونهالان  فرنگی  و  آزاد  کشتی  رقابت های  دوره  نخستین 
قهرمانی آسیا روز جمعه 12 مردادماه با حضور 10 کشور 
ترکمنستان،  قرقیزستان،  قزاقستان،  هند،  ژاپن،  ایران، 
سنگاپور، عراق، پاکستان و بنگلادش در سالن انقلاب شهر 

کرج برگزار می شود.
مریم ارم آبادی، لیلا امانی بنی، فاطمه کدخدازاده و سمیه خانی 
داوران زن بین المللی کشتی کشورمان که با تازگی با قضاوت در 
رقابت های نونهالان قهرمانی اروپا درجه بین المللی داوری کشتی را 
بدست آورده اند با اعلام اتحادیه جهانی کشتی در مسابقات قهرمانی 

نونهالان آسیا قضاوت خواهند کرد.

خبر

رای علی دایی برای بهترین مربیان و 
بازیکنان دنیا چه بود

رای اسطوره فوتبال کشورمان برای انتخاب بهترین بازیکنان و مربیان 
دنیا مشخص شد. مراسم بهترین  بازیکنان و مربیان دنیا در سال 
2018 میلادی برگزار خواهد شد نفرات برتر معرفی خواهند شد. 
علی دایی اسطوره فوتبال کشورمان که یکی از رای دهندگان در 
این مراسم است هم نفرات برتر خود را معرفی کرد. دایی در انتخاب 
بهترین بازیکنان دنیا به محمد صلاح، لوکا مودریچ و گریژمان رای داد.

سرمربی تیم سایپا همچنین دشان سرمربی تیم ملی فرانسه، دالیچ 
سرمربی تیم ملی کرواسی و کلوب سرمربی لیورپول را در زمره 

بهترین مربیان دنیا معرفی کرد.

خبر

ضیایی به شائبه ها پاسخ داد

توضیحات رئیس فدراسیون والیبال 
پیرامون مدرک تحصیلی اش

خوشحالم اما دوست دارم در محیط جدید خوش بدرخشم

جهانبخش: باید تلاش زیادی کنم تا به بهترین 
شرایط برسم

پروین: فحاشی ، ورود زنان به ورزشگاه را
غیرممکن می کند

کرانچار: با هدف المپیکی 
شدن تمرین می کنیم

طارق: قراردادی با استقلال امضا نکردم
همام طارق، هافبک عراقی مد نظر استقلالی ها درباره انتقالش به تیم آبی های 

پایتخت گفت: چند روز پیش پیشنهادی را از باشگاه استقلال دریافت کردم. 
مذاکرات خیلی خوبی را با باشگاه ایرانی داشتیم ولی هنوز قراردادی را باشگاه 

استقلال امضا نکردم.

درودگر: دو بازیکن زیر بیست و سه سال جذب کردیم
مدیرعامل باشگاه تراکتورسازی درباره اینکه آیا بازیکن جدیدی جذب خواهند 

کرد، گفت: ما یک بازیکن خارجی و یک بازیکن داخلی جذب خواهیم کرد، 
همچنین دو بازیکن زیر بیست و سه سال هم امروز گرفتیم و قراردادشان 

امضا شد.

بازیکن مجارستانی رسما به سپاهان پیوست
ولادیمیر کومان هافبک بازی ساز مجارستانی رسما به سپاهان پیوست. 

ولادیمرکومان بعد از اینکه  وارد ایران شدباموفقیت تستهای پزشکی ایفمارک را 
درتهران پشت سر گذاشت و در تمرینات سپاهان اضافه شد. ولادیمرکومان بازیکن 

مجارستانی امروز بعد از جلسه با تابش قرار داد خود را با این تیم امضاء کرد.

قرارداد هافبک آلمانی استقلال ثبت شد
نویمایر هافبک 32 ساله و آلمانی تیم فوتبال استقلال روز گذشته با مسئولان این 

باشگاه قرارداد امضا و بلاافاصله در تمرین این تیم حضور پیدا کرد. نویمایر امروز با 
حضور در هیات فوتبال استان تهران قرارداد خود را ثبت کرد تا در صورت رسیدن 

ITC و انجام مراحل اداری مشکلی برای همراهی استقلال نداشته باشد.

مبعلی به استقلال خوزستان پیوست 
استقلال خوزستان در ادامه نقل و انتقالات خود برای حضور در هجدهمین دوره 

لیگ برتر با عقد قراردادی به استقلال خوزستان پیوست. قرارداد مبعلی یک ساله 
است. همچنین هوشنگ چراغی به عنوان مربی گلرها و فرجی به عنوان مربی به 

استقلال خوزستان پیوستند.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

تلاش ترابزون اسپور برای جذب پورعلی گنجی 
توئیتر هواداران باشگاه ترابزون اسپور مدعی شد که واسطه دو بازیکن ایرانی 

جدید تیم ترکیه ای در حال رایزنی برای آوردن مدافع 26 ساله ایرانی به عنوان 
سومین بازیکن به این تیم است. پیش از این سایت »فوتو مچ« ترکیه خبر داده بود 

که باشگاه ترابزون اسپور مذاکراتش را با پورعلی گنجی از سرگرفته است.

جمال بلماضی برای مربیگری الجزایر از کی روش جلو زد
بنا به نوشته یک نشریه فرانسوی، جمال بلماضی برای در اختیارگرفتن پست 

سرمربیگری تیم ملی الجزایر از کارلوس کی روش جلو زد.
طبق آخرین اخبار رسانه های الجزایر، کارلوس کی روش، سرمربی پرتغالی تیم ملی 

ایران شانس زیادی برای مربیگری تیم آفریقایی داشته است.

ستاره ایرانی زیر ذره بین گواردیولا 
روزنامه مشهور انگلیسی اعلام کرد که سرمربی سرشناس منچسترسیتی به 

دنبال ستاره ایرانی استرشوندس سوئد است. یک رسانه سوئدی دو روز پیش 
مدعی شد که سامان قدوس، هافبک تیم ملی ایران و عضو باشگاه استرشوندس 

از باشگاه منچستر سیتی پیشنهاد دارد.

کدام مدیر در والیبال
موفق می شود؟

آکادمیک  تحصیلات  منکر  هرگز 
نمی شوم، اما بخش عمده مدیریت 
ذاتی است و با علوم  و فنون اکتسابی 
ترمیم و تقویت می شود.  به ویژه این 
فدراسیون  قلیل  روسای  برخی  که 
حتی دیپلم هم نداشتند و بعضی ها 
هم شش ماهه در یکی از دانشگاه 
های ایران لیسانس گرفتند و داستان دکتری کیلویی داخل و 

خارج را آن که نمی داند خواجه شیراز است!
اما پرسش این است که چرا زمانی که والیبالی های صرف مهندس 
ناصر میرفخرایی یا بهنام محمودی نامزد ریاست فدراسیون والیبال 
شده بودند، حمایت چندانی نشده بودند و چه کسانی برای آنان 
پرونده ساخته بودند و چرا اغلب رسانه ها در قبال این پاپوش 
سازی های سکوت کرده بودند؟ روزگار آموزگار بزرگی است و 

تاریخ درباره خادمین و خائنین قضاوت خواهد کرد.
یادش به خیر رفقایی که هر انتقاد ما را در زمان کواچ و لوزانو 
و حتی گاییج براندازی و ضدیت با اهداف ملی والیبال قلمداد 
می کردند و به اسب هیچکس نمی شد گفت: یابو..! اما اکنون اگر 
قانون اجرا شود اگر بازنشسته های غیرورزشی مسلط بر ورزش 
رخت زحمت ببندند، آیا این اراده در خانواده والیبال وجود دارد از 
یک شخصیت والیبالی پشتیبانی کنند یا باز جنگ های حیدری 
و نعمتی و منافع فردی و باندی والیبال ملی را تحت الشعاع قرار 

خواهد داد؟
بیاییم با هم صادق باشیم . روسایی موفق بودند که مشاورین آگاه، 
امین و دلسوز و متعهد عملی به آرمان های ملی ورزش داشته اند 
و جامعه والیبال را فرزندان و عضو خانواده خویش می پنداشتند،  

وگرنه نه هر که سر تراشد  و کله اندازد قلندری داند.

یادداشت

جمشید  حمیدی

داورزنی: ترمیم هیات مدیره سرخابی ها از اختیارات وزیر است 
و استقلال و پرسپولیس سابقه نداشته به این خوبی اداره شوند!

***
و  استقلال  های  سال  این  مشکلات  همه  داورزنی  آقای  جناب 
پرسپولیس ناشی از اختیارات وزیر ورزش و جوانان است! قضاوت برای 
خوب و بد بودن اداره شدن تیم را هم لطفا به هواداران و کارشناسان 

واگذار کنید.

نیش  دنیای هوادار


